

Plats och tid	Församlingsgården Barkarö 16/10 kl. 18.00
Närvarande ledamöter	Björn Bünger ordförande, Margit Ireaus, Britt-Marie Becker, Gunilla Eliasson, Birgitta Eriksson och Berit Sonnebo
Närvarande ersättare	
Övriga närvarande	Kaplan, pastoral områdeschef Lisa Fröberg

Inledning § 1
Ordföranden hälsar ledamöter välkomna och förklarar sammanträdet öppnat.

Justering § 2
Församlingsrådet beslutar
att utse Margit Ireaus till justeringsperson.

Föredragningslista § 3
Vi lägger till en punkt om diskussion inför det möte som Björn är kallad till den 21/10 och en punkt med rapport från skördeauktionen.

Församlingsrådet beslutar

att godkänna föreslagen dagordning med dessa tillägg

Föregående protokoll § 4
Inga synpunkter på föregående protokoll men vi anser att det skulle vara en god idé att plocka in pärmen med de utskrivna protokollen i rummet där vi dricker kyrkkaffe på söndagarna så att de som är intresserade lättare kunde ta del av dem.

Kaplanen informerar § 5
Prästtjänst

Prästtjänsten är fortfarande utlyst och arbetet med att hitta intresserade fortgår. Lisa ska träffa en person som ev kan vara intresserad.

Vårplanering för arbetslaget

Arbetslaget för Barkarö-Dingtuna-Rytterne har haft planeringsdag för vårens verksamhet. Med på dagen var också Anna Sohlberg eftersom Lisa tycker att det är bra om någon som arbetar för hela området, och kan se helheten, också är med.

Pastoratsområdesmöte för all personal inom området hålls en gång i månaden och då roterar man mellan församlingarna i området.

Samköra församlingsråden i Barkarö-Dingtuna-Rytterne

Lisa skulle önska att vi nästa år samkörde församlingsråden så att vi träffades växelvis i de olika församlingarna med en första del där vi avhandlar gemensamma frågor och en andra del där församlingsråden sammanträder var för sig.

Församlingskollekt

Vi behöver fastställa ändamålen för församlingskollekterna nästa år och protokollföra dessa. Det går att göra det halvårsvis och vi ser att vi behöver göra det eftersom vi måste veta gudstjänstdatum, riks- och stiftskollekt först. Vi går igenom listan för församlingskollekt som vi gjorde förra året.

Församlingsrådet beslutar

att vi fastställer församlingskollekt vid nästa sammanträde då vi fått listan på planerade gudstjänster under våren och listan på riks- och stiftskollekt. Vi kommer att fastställa församlingskollekt halvårsvis eftersom gudstjänstplaneringen ofta inte görs med längre framförhållning.

§ 6

Bibelstudiegrupp

Bibelstudiegruppen har inte kommit igång än. Xiomara har sagt att hon ska ha den. Lisa tar kontakt med Xiomara och diskuterar med henne.

§ 7

Info vid kaffet

Församlingen har önskat information vid kyrkkaffet. Medlemmar i församlingsrådet kan vara värdar men det vore bra om även någon personal var med. Det måste inte vara prästen, kan även vara kyrkomusiker, församlingspedagog eller diakon. Lisa funderar vidare och håller kontakt med Björn.

Ordf	Just	Sekr
------	------	------

Kyrkvårdar

§ 8

Just nu har vi bara tre kyrkvårdar och eftersom två av dem har förhinder kommer Ingrid att behöva tjänstgöra fyra gånger i rad.

Thilde som anmält att hon vill vara kyrkvärd behöver dels gå bredvid en van kyrkvärd och dessutom gå en utbildning. Det finns yngre kyrkvårdar i Mikaelikyrkan som hon skulle kunna få kontakt med, det blir ett kyrkvärdsmöte på Sparven t ex. Björn frågar Ingrid om hon kan ta ansvar för att introducera henne i olika sammanhang.

Ingrid har erbjudit sig att visa oss vad en kyrkvärd gör och behöver veta. Björn, Britt-Marie och Berit träffar Ingrid efter högmässan på söndag 20/10 för att få den informationen.

Skördeauktionen ACT

§ 9

Skördeauktionen på Tacksägelsesöndagen gav sammantaget 3 295:- och det var bra. Koomunikatör Maria Wilborg, ACT, har tackat för de medel som kommit in men vill också göra oss uppmärksamma på att från den 1/9 2019 så kan man inte öronmärka bidrag till katastrofhjälp. Däremot går det fortfarande att sända bidrag öronmärkta till andra biståndsprojekt.

Inför mötet 21/10

§ 10

Björn har blivit kallad till ett möte med förtroenderevisionen 21/10. Det är förtroendevalda som granskar något speciellt i kyrkans verksamhet. Denna gång vill de t ex veta om vi varit delaktiga i utformandet av gudstjänsterna. Det tycker vi inte att vi har. En sak som det finns synpunkter på är att vi nu har alkoholfritt vin i mässan. Det är ett beslut fram till nyår som ska utvärderas. Vi är inte eniga om hur vi ska göra sedan. Ett förslag är att ha både vin med och utan alkohol. Andra tror att det blir för rörigt för präst och kyrkvärd.

Övriga frågor

§ 11

Församlingsrådet beslutar

att ge Björn i uppdrag att ge blommor till frivilliga som gjort en speciell insats. Detta ska ske i samband med första advent.

De som har hand om kyrkkaffet har haft möjlighet att ta pengar för sina utlägg från de pengar som betalas för kyrkkaffet. Nu

Ordf	Just	Sekr
------	------	------

swishar allt fler och det finns inte alltid pengar att ta. Lisa tar kontakt med husmor och ber henne se till att det finns åtminstone en hundralapp i mindre valörer i ett kuvert som kaffekokarna kan ta.

Nästa sammanträde

§ 12

Nästa sammanträde blir onsdagen den 11 december kl. 18.00 i församlingsgården.

Avslutning

§ 13

Ordföranden tackar samtliga och Lisa avslutar med bibelläsning, kort betraktelse och bön.

Underskrifter:

Sekreterare

Ordförande

Justerare

